
Farm Information

An alliance of coffee farmers from the Villa Rica region of Peru. Our organization 
works with the goal to produce high-quality coffee in harmony with nature and to 
improve the quality of life of our families. In our cooperative, we produce what we 
live: closeness to nature, high quality, ecological diversity, fair conditions. Our eco-
logical cooperative is the first women’s cooperative in the region. At the moment 
we are 28 women who grow their coffee with heart, soul and love. Our coffee pro-
duction goes hand in hand with social and environmental responsibility. So for us 
ecological fertilization and the abandonment of pesticides are a matter of course. 
Our coffee farmers receive fair prices for our high-quality coffee, which enables 
them to make economic progress and improve their quality of life.

Finca Santa Sofia , is a special organic coffee from the Women cooperative 
CEMCAVIR, from Villa Rica - “Oxapampa-Asháninka-Yánesha Biosphere Reserve” at 
1750 meters above sea level. Cultivated, harvested, benefited and dried by hand. 
Finca Santa Sofia produces wonderful natural and organic coffeeand are commit-
ted to the care and protection of the environment.
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Coffees

This coffee has a juicy texture with good balance 
and fruity sweet finish, red fruit acidity and creamy 
body, Flavors of sugarcane, hazelnut and tamarind.

Country:	 Peru

Region:	 Villa Rica	

Altitude:	 1.750 masl.

Producer: 	 Finca Santa Sofia

Cooperative:	 Cooperative Ecologica de Mujeres Cafeteleras Villa Rica (CEMCAVIR)

Sugarcane

PERU
Finca Santa Sofia

Varieties:	 Caturra, Typica, Bournbon, 	
	 Catimor

Processing:	 Natural	

TamarindHazelnut



Farm Informationen

Ein Zusammenschluss von Kaffeebäuerinnen aus der Region Villa Rica in Peru. Die 

Organisation arbeitet mit dem Ziel, hochwertigen Kaffee im Einklang mit der Na-

tur zu produzieren und die Lebensqualität der Familien zu verbessern. In der Ko-

operative wird produzieren, was gelebt wird: Naturverbundenheit, hohe Qualität, 

ökologische Vielfalt, faire Bedingungen. Die ökologische Kooperative ist die erste 

Frauenkooperative in der Region. Zurzeit sind es 28 Frauen, die ihren Kaffee mit 

Herz, Seele und Liebe anbauen. Die Kaffeeproduktion geht Hand in Hand mit so-

zialer und ökologischer Verantwortung. So sind für die ökologische Düngung der 

Verzicht auf Pestizide eine Selbstverständlichkeit. Die Kaffeebäuerinnen erhalten 

faire Preise für ihren hochwertigen Kaffee, was ihnen wirtschaftlichen Fortschritt 

und eine Verbesserung ihrer Lebensqualität ermöglicht. 

 

Finca Santa Sofia ist ein besonderer Bio-Kaffee der Frauenkooperative CEMCAVIR 

aus Villa Rica - „Oxapampa-Asháninka-Yánesha Biosphärenreservat“ auf 1.750 Me-

tern über dem Meeresspiegel. Angebaut, geerntet, veredelt und getrocknet von 

Hand. Finca Santa Sofia produziert wunderbaren natürlichen und biologischen 

Kaffee und engagiert sich für die Pflege und den Schutz der Umwelt.
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Kaffees

Dieser Kaffee hat eine saftige Textur mit guter 
Balance und fruchtig-süßem Abgang, roter 
Fruchtsäure und cremigem Körper, Aromen von 
Zuckerrohr, Haselnuss und Tamarinde.

Land:	 Peru

Region:	 Villa Rica	

Anabuhöhe:	 1.750 masl.

Produzent: 	 Finca Santa Sofia

Kooperative:	 Cooperative Ecologica de Mujeres Cafeteleras Villa Rica (CEMCAVIR)	

PERU
Finca Santa Sofia

Varietäten:	 Caturra, Typica, Bournbon, 	
	 Catimor

Aufbereitung:	 Natural	

Zuckerrohr TamarindeHaselnuss


